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Obecné zastupiteľstvo vo Vavrišove 

 

ZÁPISNICA 

z  rokovania obecného zastupiteľstva konaného dňa 11. mája 2016 o 16,30 h v malej 

zasadačke  Obecného úradu vo Vavrišove 

___________________________________________________________________________ 

 

Prítomní: Ľubica Chlebová – starostka obce 

Poslanci: Ján Janotka, Ing. Michal Schléger, Mgr. Vladimír Švec,  Tibor Trepáč, Ing. Eva 

Trnková, Ján Krajčírik, Danuša Beláková – hlavná kontrolórka 

 

Občania podľa prezenčnej listiny               

 

Overovatelia: Ján Krajčírik, Mgr. Vladimír Švec  

Zapisovateľka: Bc. Pelcerová 

Program: 

1. Schválenie programu rokovania 

2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa, kontrola uznesení 

3. Pravidlá kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky Obce Vavrišovo - schválenie  

4. Záverečný účet obce za rok 2015 - schválenie 

5. VZN č. 2/2016 o stanovení sumy úhrady za vydanie náhradnej evidenčnej známky pre 

psa, o ustanovení podrobností o vodení psa, o vymedzení miesta, kde je voľný pohyb 

psa zakázaný a vstup so psom zakázaný a o ustanovení podrobností o znečisťovaní 

verejných priestranstiev na  území obce Vavrišovo 

6. Zámer na výpožičku nebytového priestoru č. 01 v Polyfunkčnom dome Vavrišan s.č. 

280 pre Telovýchovnú jednotu Liptov Vavrišovo - schválenie 

7. Nadobudnutie nehnuteľností do majetku obce od SPF - parcela KNE č. 1598/1,1598/2, 

KNC 2244/4, 2244/7, 2238/20 – lokalita Pod Čelec 

8. Správa zo zasadnutia Komisie pre ochranu verejného záujmu 

9. Interpelácie poslancov, rôzne a záver 

- Stavanie mája 

- Deň detí 

- predaj obecných pozemkov za garážami 

- 730. rokov prvej písomnej zmienky 
 

V úvode prítomných privítala pani starostka. Skonštatovala, že  rokovanie OZ je 

uznášaniaschopné, uskutočňuje sa podľa pozvánky č. 232/2016  s návrhom programu, ktorý  

prečítala.  

 

K bodu 1 a 2.  

Program schválený všetkými prítomnými poslancami. 

Uznesenie č. 33/2016 

Počet poslancov: 6 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 

Za: 6 – Ing. Michal Schléger, Ing. Eva Trnková, Mgr. Vladimír Švec,  Tibor Trepáč, Ján 

Janotka, Ján Krajčírik 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 
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Za členov návrhovej komisie boli navrhnutí poslanci: predseda Ing. Eva Trnková, členovia:  

Ing. Michal Schléger, Tibor Trepáč  

Uznesenie č. 34/2016 

Počet poslancov: 6 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 

Za: 6 – Ing. Michal Schléger, Ing. Eva Trnková, Mgr. Vladimír Švec,  Tibor Trepáč, Ján 

Janotka, Ján Krajčírik 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Za overovateľov zápisnice boli určení: Ján Krajčírik, Mgr. Vladimír Švec  

Za zapisovateľku zápisnice bola určená: Bc. Gabriela  Pelcerová  

Uznesenie č. 35/2016 

Počet poslancov: 6 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 

Za: 6 – Ing. Michal Schléger, Ing. Eva Trnková, Mgr. Vladimír Švec, Tibor Trepáč, Ján 

Janotka, Ján Krajčírik 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

 

OZ kontrolou uznesení konštatuje: 

– uznesenia  sú splnené okrem uznesenia č. 150/2015 - je v plnení, 

– uznesenie č. 10/2016 je v plnení 

Uznesenie č. 36/2016 

Počet poslancov: 6 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 

Za: 6 – Ing. Michal Schléger, Ing. Eva Trnková, Mgr. Vladimír Švec, Ján Krajčírik, Ján 

Janotka, Tibor Trepáč 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

K bodu 3 (Pravidlá kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce Vavrišovo): 

P. kontrolórka informovala, že z dôvodu novelizácie zákona o finančnej kontrole musela 

vypracovať nové pravidlá kontrolnej činnosti. Schválením sa stávajú súčasťou vnútorného 

predpisu, ktorý pre kontrolnú činnosť obecného úradu vydáva starostka obce. K tejto 

problematike neboli zo strany poslancov otázky.  

Uznesenie č. 37/2016 

Počet poslancov: 6 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 

Za: 6  – Ing. Michal Schléger, Ing. Eva Trnková, Mgr. Vladimír Švec, Ján Krajčírik, Ján 

Janotka, Tibor Trepáč 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

K bodu 4 (Záverečný účet obce) 

Materiál „Záverečný účet“ a Stanovisko hlavnej kontrolórky k záverečnému účtu bol 

poslancom OZ zaslaný pred konaním zastupiteľstva. Na zasadnutí OZ zo strany poslancov 

neboli vznesené pripomienky. Obecné zastupiteľstvo zobralo na vedomie Stanovisko hlavnej 

kontrolórky k záverečnému účtu. Poslanci OZ schválili v hlasovaní záverečný účet bez 
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výhrad, a zároveň schválili vysporiadanie hospodárskeho  výsledku s prevodom do 

rezervného fondu vo výške 26 930,15 EUR. 

 

Uznesenie č. 38/2016 

Počet poslancov: 6 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 

Za: 6 – Ing. Michal Schléger, Ing. Eva Trnková, Mgr. Vladimír Švec, Ján Krajčírik, Ján 

Janotka, Tibor Trepáč 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

 

K bodu 5 (VZN psy) 

P. Janotka požiadal o doplnenie zákazu voľného pohybu na štátnej ceste, ktorá  vedie obcou 

v časti od kultúrneho domu po požiarnu zbrojnicu. Do VZN doplnia zamestnanci obce v čl.4 

bod 8 „komunikácia III. triedy/537 od KD po PZ a ku všetkým bodom 1 – 8 upresnia čísla 

parciel. 

VZN bolo prijaté jednomyseľne. 

 

K bodu 6 (zámer na výpožičku nebytového priestoru č. 01) 

Návrh zámeru bol poslancom zaslaný v materiáloch pred konaním zasadnutia.  

P. Janotka upozornil na potrebu meračov energií. P. Švec navrhol krátiť kúpnu cenu za 

náklady v súvislosti s namontovaním meračov – v prípade, ak budeme montovať merače na 

vlastné náklady.  

Poslanci OZ schválili zámer na výpožičku nebytového priestoru. 

 

Uznesenie č. 39/2016 

Počet poslancov: 6 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 

Za: 6 – Ing. Michal Schléger, Ing. Eva Trnková, Mgr. Vladimír Švec, Ján Krajčírik, Ján 

Janotka, Tibor Trepáč 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

K bodu 7 (Nadobudnutie nehnuteľnosti do majetku obce od SPF) 

Návrh bol spracovávaný na pozemky v správe SPF, parcely KNE č. 1598/1, 1598/2, KNC 

2244/4, 2244/7, 2238/20 v lokalite Pod Čelec, podľa odporúčania zamestnancov SPF.  

Zámer o nadobudnutí nehnuteľností od SPF do majetku obce bol poslancami OZ prijatý 

jednomyseľne. 

 

Uznesenie č. 40/2016 

 

Počet poslancov: 6 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 

Za: 6 – Ing. Michal Schléger, Ing. Eva Trnková, Mgr. Vladimír Švec,  Ján Krajčírik, Ján 

Janotka, Tibor Trepáč 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 
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K bodu 8 (Správa zo zasadnutia komisie pre ochranu verejného záujmu) 

P. Trepáč ako predseda komisie prečítal zápis zo zasadnutia komisie. P. kontrolórka 

upozornila na skutočnosť, že komisia zriadená podľa ústavného zákona neposudzuje podanie 

kontrolórky obce a vedúcich zamestnancov obce – títo sú posudzovaný podľa zákona 

č.552/2003 o výkone práce vo verejnom záujme starostkou obce. Komisia mala prerokovať 

iba podanie súčasnej starostky a predchádzajúceho pána starostu. V prehláseniach je potrebné 

doplniť prehlásenie vedúcej školskej jedálne.  

 

Bez uznesenia. 

 

 

K bodu 9 (interpelácie a rôzne) 

Stavanie mája: 

- túto sobotu, prípravné práce zabezpečuje zástupca starostky – Ing. Michal Schléger. 

Tibor Trepáč sa informoval, či je potrebná pomoc zo strany hasičov.  

 

Juniáles: 

- termín: 4.6.2016 v dolnom kempe. Zabezpečuje zástupca starostky Ing. Michal 

Schléger. Starostka oslovila DHZ a DHZOso žiadosťou o prípravu programu – nakoľko 

obec má novú techniku, ktorú je vhodné využiť a prezentovať na podujatí. Zároveň 

požiadala o pomoc pri prípravných prácach. 

 

Ing. Michal Schléger – k oslavám TJ a DHZ 

TJ dostala grant od nadácie KIA na RETRO oslavy 95 rokov TJ. TJ má v úmysle organizovať 

oslavy v „retro“ štýle podľa  schváleného projektu.  Očakávajú súčinnosť aj od hasičov, 

nakoľko tiež majú 95 rokov od svojho založenia. 

 

Starostka privítala zástupcu SSE Ing. Žiga. Prišiel, aby oboznámil poslancov s projektom 

výmeny svetiel na verejnom osvetlení. Ing. Žigo predstavil projekt. V prípade realizácie SSE 

na vlastné náklady demontuje staré a osadí nové LED svetlá. S obcou by uzatvorili zmluvu na 

15 rokov (na toto obdobie mal pripravený prezentačný materiál). Po uplynutí doby viazanosti, 

by obec mala dve možnosti  - 1. prevezme si sústavu verejného osvetlenia späť a o údržbu sa 

stará obec, alebo 2. Zmluva sa predĺži a o verejné osvetlenie sa naďalej stará SSE.  Pre nás by 

služba vyšla na 348 EUR mesačne pri svietení 4000 hodín ročne – doteraz je to 1500 hodín. 

Referencie môžu poskytnúť obce, v ktorých sa takto už svieti – Porúbka pri Rajci, Liptovská 

Štiavnica, Štiavnička. V niektorých obciach sa na realizáciu pripravujú, sú v štádiu auditu 

verejného osvetlenia - obce Ivachnová, Bobrovec, Bobrovček, Pavlova Ves.   

 

Starostka informovala zastupiteľstvo o záujme p. Kachúta ťažiť v k. ú. obce Vavrišovo štrk. 

Jedná sa o lokalitu Polík – v blízkosti diaľnice – za súčasnou stavbou budúceho motorestu 

smerom k rieke Belá. Lokalita nie je v územnom pláne definovaná na takúto činnosť. Poslanci 

informovali,  že podobnú záležitosť už riešili v minulosti a niektorívyjadrili svoj nesúhlas 

s ťažbou štrku. Mohol by sa narušiť vodný režim, je obava o spodnú vodu  v lokalite ťažby. 

Navyše lokalita o ktorú má p. Kachút záujem  je v blízkosti obce.  

Poslanec p. Švec by ťažbu štrku podporil za predpokladu, že by sa určili rozumné pravidlá, 

vidí v tom prínosy pre obec ako budúce využitie vzniknutej vodnej plochy na kúpanie, vodné 

športy a privítal vznik vodnej plochy, keďže dlhodobé predpovede klimatológov hovoria 

o suchách a o tom, že voda bude vzácnosť. 
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Lokalita o ktorú je záujem podľa jeho názoru vhodná a občania obce by neboli nijak 

obmedzovaní. 

 

Odpredaj pozemkov pri garážach. O situácii informovala starostka. V diskusii sa poslanci OZ 

vyjadrili predbežne kladne k odpredaju pozemkov za garážami, s upozornením, že obci 

nepatrí celá plocha pozemkov od garáží smerom k potoku, ale iba časť. Následne sa poslanci 

OZ vyjadrili negatívne k predaju pozemkoch pred garážami. V budúcnosti môže nastať 

situácia, že bude obec potrebovať uložiť inžinierske siete na pozemkoch pred garážami.  

 

730 rokov prvej písomnej zmienky o obci – naplánovaná oslava na 6.8.2016, spojená 

s rekonštrukciou Bitky pri Vavrišove. Prípravné práce sú rozbehnuté, oslovení sponzori, 

pracuje sa slávnostnej akadémii pri tejto príležitosti. Starostka dala podnet na pracovné 

stretnutie s poslancami týkajúce sa len tohto bodu. Termín stretnutia je naplánovaný na: 

24.5.2016 o 18,00 h.                

 

P. Janotka sa informoval o dôvod nízkej hladiny potoka pretekajúce cez obec. Požiadal 

o doručenie materiálu na lepšie odklonenie vody pri moste pri budove UPS. 

Zároveň upozornil na lokalitu k IBV Pod Črmník, kde boli na základe povolenia Povodia 

Váhu vypílené stromy popri vodnom toku Mlynský potok. Je tam staré nefunkčné zábradlie, 

ktoré navrhuje odstrániť, vysadiť živý plot z ihličnanov. 

Ing. Trnková upozornila aj na stromy v okolí Múzea Bitky pri Vavrišove – navrhuje vo 

vegetačnom období upraviť koruny stromov. 

 

Zasadnutie ukončené o 19:45 h  

Vo Vavrišove 11.05.2016 

Zapísala: Bc. Gabriela Pelcerová 

 

 

Ľubica Chlebová 

      starostka 

Overovatelia:  

Ján Krajčírik  .......................................... 

Mgr. Vladimír Švec  .............................................. 


